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شاهد تجارت غیرقانونی مواد مخدر در فضای مجازی هستیم
دبیر کل ستاد مبارزه با مواد مخدر گفت: در فضای مجازی امروز شاهد تجارت غیرقانونی مواد مخدر هستیم.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه مجله خبری گفتمان یزد ،سردار حسین ذوالفقاری در افتتاحیه هفدهمین کنگره دانش اعتیاد گفت: زمانی تصور
میکردیم که موضوع مواد مخدر را در دهه ۶۰، باید طی ۲_۳ سال تمام کنیم، با گذشت زمان متوجه شدیم که پیچیدگی این موضوع فقط بحث قاچاق

و کشت و مصرف نیست، بلکه پیچیدگیهای زیادی دارد.

وی در ادامه بر ضرورت ایجاد شبکه ملی دانش اعتیاد مواد مخدر تأکید کرد و افزود: چه به لحاظ فیزیکی و چه به لحاظ مجازی لازم است تا تجارب و
دانش را به اشتراک بگذاریم.

ذوالفقاری در ادامه به تولید روز افزون مواد مخدر اشاره کرد و گفت: طی یک سال گذشته، بر اساس اعلام سازمان ملل متحد ۲۴ درصد افزایش اعتیاد در
دنیا را شاهدیم و تولید برخی از روانگردانهای جدید موضوعاتی است که با آن درگیریم.

دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر افزود: امروز بحث استفاده از نانو داروها یکی از موضوعات پراهمیت است. چنانچه تستی انجام شود و به تأیید برسد،
به سرعت آمادگی داریم با وزارت بهداشت موضوع را تسری دهیم، چراکه تنوع درمان یکی از مسائل ماست.

ذوالفقاری با بیان اینکه اگر آینده را درک کنیم، میتوان از حالا برای آینده برنامهریزی کنیم، اظهار کرد: اگر بخواهیم با وضعیت ثابت این پدیده پیچیده را
مدیریت کنیم، عقب خواهیم ماند. همچنین استفاده از راهحلهای شبکهای یکی از موضوعات مهم است.

وی در ادامه به ظرفیتها اشاره کرد و گفت: ما ظرفیتهای زیادی داریم، اما مشکلی که داریم این است که نمیتوانیم این ظرفیتها را سازماندهی
کنیم و در کنار هم قرار دهیم و هم افزایی ایجاد کنیم؛ چرا که ظرفیتها هنوز به حرکت در نیامده است.

به گفته دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر، براساس درخواستهای مردم، امروز در جامعه ما مواد مخدر یکی از سه مسئله اساسی خانوادههاست و به
نوعی مواد مخدر مولد برخی از آسیبهای اجتماعی است.


